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Zápisnica č. 03/2021 

z rokovania komisie životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy  

konanej dňa 14.04.2021 prostredníctvom videokonferencie 

 

Prítomní poslanci: Doc. Ing. arch. Milan Andráš, PhD., Robert Hammer, Mgr. Miloslav Jošt, 

Ing. Róbert Pajdlhauser, PhDr. Ján Polakovič, Doc. Ing. Radko Tiňo, 

PhD., Ivan Vrana; 

Prítomní neposlanci: Milan Abel, Mgr. Juraj Dobšovič, Ing. Jana  Hlavová; 

Neprítomní: Mgr. Lenka Antalová Plavuchová – ospravedlnená, Dominik Vrba – 

ospravedlnený; 

   

Tajomník: Mgr. Karol Janík; 

 

Prizvaní: Ing. Andrea Mrvová, Ing. arch. Iveta Virsíková, JUDr. Jana Bezáková, 

Ing. Vieroslava Štrbáková, Ing. Ivan Drgoň, Bc. Tomáš Halinkovič, 

Bibiana Halinkovičová, Ing. arch. Zuzana Mosná, JUDr. Renáta 

Korduliaková. 

Program  

Program zasadnutia KŽPVUPaD konanej dňa 14.04.2021: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Návrh na schválenie dotácií v zmysle VZN č. 10/2020 – oblasť životné prostredie. 

3. Zimná údržba – Popolná. 

4. Kontajnerové stojisko - Cyprichova.  

5. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu 

k 03/2021. 

6. Návrh na pomenovanie novovzniknutých ulíc v lokalite Mestskej časti Bratislava-

Rača Potočné a v lokalite obytného súboru Rínok Rača. 

7. Informácia o ponuke na zastrešenie amfiteátra. 

8. Návrh na zmenu organizácie dopravy na Stolárskej ul. – online prezentácia /na 18:30 

je pozvaný navrhovateľ/. 

9. Rôzne. 

 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania 

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Doc. Ing. arch. Milan 

Andráš, PhD.. Pred konaním komisie požiadal p. poslanec Vrba na základe podnetov od 

občanov o zaradenie bodu programu „Doplnenie dopravného značenia na Dopravnej, 

Rušňovej a Koľajnej ulici" a p. poslanec Hammer o zaradenie bodu programu: „Návrh 

na prijatie zámeru nakladania s majetkom, pozemkov registra C KN parc. č. 19046/2, 3, 

6, v k.ú. Rača“. Tieto body boli zaradené do bodu č. 9. Rôzne. Z dôvodu požiadavky 

zástupkyne správcovskej spoločnosti bytového domu Cyprichova 2-18 p. Sedlákovej, 

ktorá mala vystúpiť k bodu „Kontajnerové stojisko – Cyprichova“, bolo zmenené 

poradie bodov a tento bod bol zaradený ako bod č. 2 programu. 
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Schválený program zasadnutia: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Kontajnerové stojisko - Cyprichova.  

3. Návrh na schválenie dotácií v zmysle VZN č. 10/2020 – oblasť životné prostredie. 

4. Zimná údržba – Popolná. 

5. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného úradu 

k 03/2021. 

6. Návrh na pomenovanie novovzniknutých ulíc v lokalite Mestskej časti Bratislava-

Rača Potočné a v lokalite obytného súboru Rínok Rača. 

7. Informácia o ponuke na zastrešenie amfiteátra. 

8. Návrh na zmenu organizácie dopravy na Stolárskej ul. – online prezentácia /na 18:30 

je pozvaný navrhovateľ/. 

9. Rôzne. 

 

Schválenie programu zasadnutia KŽPVUPaD dňa 14. 04. 2021 

 

 

Stanovisko komisie č.  01/03/21:   

 
Komisia ŽPVUPaD schvaľuje program rokovania komisie. 
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2. Kontajnerové stojisko - Cyprichova.  

 

Informácia o situácii s kontajnerovým stojiskom bola zaradená na základe požiadavky 

poslanca PhDr. Polakoviča. Aktuálnu situáciu s kontajnermi umiestnenými na chodníku na 

Cyprichovej ulici pre bytové domy Cyprichova 2-18 a Cyprichova 1, 3 popísala zástupkyňa 

správcovskej spoločnosti pre BD Cyprichova 2-18, Správcovská kancelária PROGRES, 

s.r.o., p. Sedláková. V diskusii, v ktorej sa diskutovalo predovšetkým o kladoch a záporoch 

navrhovaného riešenia vybudovania dvoch stojísk vo vnútrobloku Cyprichova 2-18 a 

Račianska 157, 159, 161, na pozemkoch hl. mesta, ako aj krokoch vykonaných zo strany 

Hlasovanie k bodu 1  –  schválenie programu 

Bod programu:  1 Prítomní:     9 Za:         9 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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správcu BD ako aj Miestneho úradu MČ Bratislava-Rača (stanoviská Magistrátu Hl. mesta 

SR Bratislava, OLO a.s. a MČ Bratislava-Rača) vystúpili Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. Jana 

Hlavová, PhDr. Ján Polakovič, Mgr. Michal Drotován, Doc. Ing. arch. Milan Andráš, PhD., 

Mgr. Miloslav Jošt. Správcovi BD Cyprichova 2-18 bolo navrhnuté riešiť kontajnerové 

stojisko od komunikácie Cyprichova na spevnených plochách parkoviska po skoordinovaní 

s parkovacou politikou v danej lokalite. Odporúčaná konzultácia na referáte dopravy MÚ MČ 

Rača. 

 

Stanovisko komisie č.  02/03/21:   
 

Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy bola oboznámená 

s problémom s kontajnerovým stojiskom na Cyprichovej ul. 2-18 a odporúča miestnemu 

úradu, aby sa tomuto problému intenzívne venoval a doriešil ho. 
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3. Návrh na schválenie dotácií v zmysle VZN č. 10/2020 – oblasť životné prostredie. 

 

V diskusii boli prerokované podmienky a doručené podklady k jednotlivým žiadostiam na 

poskytnutie dotácie. K návrhom vystúpili Ing. Jana Hlavová, Ing. Róbert Pajdlhauser; Mgr. 

Michal Drotován, Mgr. Miloslav Jošt, Doc. Ing. Radko Tiňo, PhD.. Následne navrhol  

predseda komisie Doc. Ing. arch. Andráš, PhD. hlasovať spoločne o navrhovanej výške 

dotácii pre 6 žiadateľov za oblasť životné prostredie.  

 

Stanovisko komisie č.  03/03/21:   
 

Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava-Rača, schváliť poskytnutie dotácií pre žiadateľov v nasledovnej výške: 

LANDIER, spol. s r.o. vo výške 0 EUR (dôvod neriešenie majetkoprávnych vzťahov 

k pozemkom) 

Mládež ulice o.z. vo výške 1 100 EUR 

Hlasovanie k bodu 2  –  Kontajnerove stojisko - Cyprichova 

Bod programu:  2 Prítomní:     9 Za:         9 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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Stará Jedáleň o.z. vo výške 1 500 EUR 

Vlastníci bytov a NP Dopravná 7, 9, 11 v zast. HERMES - správa bytov, s. r. o. vo výške       

0 EUR (dôvod – plánuje sa zaradenie samostatnej rozpočtovej položky pre rok 2022 na oblasť 

pre schválenie dotácií - kontajnerové stojiská)     

Združenie na pomoc ľuďom s mentálnym postihnutím v Slovenskej republike o.z. vo výške   

1 500 EUR 

Matúš Burián - Šínweg vo výške 900 EUR 
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4. Zimná údržba – Popolná. 

Informácia o situácii bola zaradená na základe žiadosti poslanca PhDr. Polakoviča. V diskusii 

vystúpili Bc. Tomáš Halinkovič, PhDr. Polakovič, Mgr. Drotován, Ing. Drgoň. Problémový 

úsek nie je súčasťou miestnej komunikácie zaradenej do siete MK, ktoré majú prioritu 

v zmysle schváleného plánu zimnej údržby.  

 

Komisia berie predloženú informáciu na vedomie. 

 

 

 

5. Prehľad stavu projektov väčších stavieb v správnych konaniach stavebného 

úradu k 03/2021. 

 

Materiál odprezentovala Ing. Andrea Mrvová. Členovia komisie sa informovali o riešení 

skládky odpadu na Novej Hore, stave projektu JADALU, Rendez Vous, projektu stavby na 

rohu Detvianska-Jurkovičova, stavby na Alstrovej ul., pre ktorú bola odstránená zeleň, 

situácia vo vinici Záhumenice. V diskusii vystúpili Mgr. Miloslav Jošt, PhDr. Ján Polakovič, 

Doc. Ing. Radko Tiňo, PhD.., Ivan Vrana, Mgr. Juraj Dobšovič, Ing. Jana Hlavová. 

 

Komisia berie predloženú informáciu na vedomie. 

 

 

Hlasovanie k bodu 3  –  Návrh na schválenie dotácií v zmysle VZN č. 10/2020 – oblast životné 
prostredie 

Bod programu: 3 Prítomní:     10 Za:         10 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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6. Návrh na pomenovanie novovzniknutých ulíc v lokalite Mestskej časti Bratislava-

Rača „Potočné“ a v lokalite obytného súboru „Rínok Rača“. 

 

Materiál odprezentovala JUDr. Renáta Korduliaková. Členovia komisie diskutovali o 

vhodných názvoch ulíc novovznikajúceho obytného súboru pri Nemeckom kultúrnom dome. 

V diskusii vystúpili Ing. Róbert Pajdlhauser, Doc. Ing. arch. Milan Andráš, PhD., Ivan Vrana, 

PhDr. Ján Polakovič, Doc. Ing. Radko Tiňo, PhD.., Mgr. Juraj Dobšovič, Ing. Jana Hlavová. 

 

Stanovisko komisie č.  04/03/21:   

 
1. Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava-Rača schváliť návrh na pomenovanie ulíc nachádzajúcich sa v lokalite 

„Obytného súboru Rínok Rača“ v mestskej časti Bratislava – Rača, ktoré budú 

vybudované na parc. č. 1537/4, 1537/95, 1537/96 CKN, k.ú. Rača a to: 

a) Komunikácia A s názvom ulica Eduarda Praschaga 

b) Komunikácia B s názvom Vinárska ulica 

 

 
2. Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

schváliť návrh na pomenovanie ulíc nachádzajúcich sa v lokalite „Potočné“ v mestskej 

časti Bratislava – Rača,  a to  

a) Komunikácia vetva A vybudovaná na pozemkoch parc.č. 2613/32, 5382/7, 5379/15, 

5385/30,31,32 CKN a 5365/28, 29 a 2613/29 a 5385/1 EKN, k.ú. Rača s názvom 

Kopaničiarska ulica 

b) Komunikácia vetva B vybudovaná na pozemkoch parc.č.. 2613/32, 5382/7, 5379/15, 

5385/30,31,32 CKN a 5365/28, 29 a 2613/29 CKN ako skolaudovaná časť a dve 

odbočky, ktoré sú v povoľovacom procese na pozemkoch parc.č. 5350/20,26, 5359/17, 

5359/20, 5365/27, 5366/50 CKN a 5350/23, 5350/17, 5365/24, 5365/21, 5366/46, 

5366/30 CKN s názvom ulica Pod Zemným Vrchom 
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Hlasovanie k bodu 6  –  Návrh na  pomenovanie novovzniknutých ulíc v lokalite Mestskej časti 
Bratislava-Rača „Potočné“ a v lokalite obytného súboru „Rínok Rača“. 

Bod programu: 6 Prítomní:     10 Za:         10 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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Následne bolo zmenené poradie bodov č. 7 a 8.  

 

 

8. Návrh na zmenu organizácie dopravy na Stolárskej ul. – online prezentácia /na 

18:30 je pozvaný navrhovateľ/. 

 

Návrh zmeny organizácie dopravy vytvorením pozdĺžneho parkovania na ceste len na jednej 

(ľavej) strane vozovky (v smere od Koľajnej ulice), mimo chodníka odprezentoval Ing. 

Michal Feik. Na oboch stranách chodníka je v súčasnom stave zachovaná nedostatočná voľná 

šírka pre chodcov. Okrem spomínaného zníženého komfortu chodcov parkujúce vozidlá 

postupom času poškodzujú obrubníky aj chodníky. Podľa tohoto návrhu súčasné šírkové 

pomery ulice umožňujú takú organizáciu dopravy, aj so zohľadnením skutočnosti, že po ulici 

jazdia vozidlá mestskej hromadnej dopravy. Počet áut prevyšuje parkovacie možnosti aj na 

iných komunikáciách v mestskej časti, pričom riešenie sa očakáva spustením celomestskej 

parkovacej politiky, ktorá sa bude realizovať etapovite. V diskusii vystúpili Ing. Róbert 

Pajdlhauser, Doc. Ing. Radko Tiňo, PhD., PhDr. Ján Polakovič, Doc. Ing. arch. Milan 

Andráš, PhD.. 

 

Komisia berie predloženú prezentáciu na vedomie. 

 

 

Následne bolo zmenené poradie bodov a pred bodom č. 7 bol zaradený bod č. 9 Rôzne. 

 

 

 

9.      Rôzne 

 

a) na základe podnetu od občana požiadal  poslanec PhDr. Polakovič zaradiť bod programu: 

„Dopravná situácia na Trávnej ulici a návrh riešenia“. Situáciu na Trávnej ulici popísal 

a v písomnej forme predložil p. Strapko. Trávna ulica je vyťažená, pričom pohyb nákladných 

áut na ulici sa zvyšuje. Členom komisie boli predstavené dva varianty riešenia tohto 

problému: a) zamedziť vjazdu nákladných áut, pričom autá, ktoré smerujú do priemyselnej 

zóny by smerovali po Rybničnej ulici a b) zníženie rýchlosti na ulici formou spomaľovačov, 

nájazdového prahu, alebo iným spôsobom, ktorým sa spomalí rýchlosť áut po tejto 

komunikácii. Komunikácia je v správe Magistrátu hl. mesta, pohybujú sa po nej vozidlá MHD 

a návrhy dopravného značenia boli predložené na Magistráte hl. mesta. Čiastočným riešením 

tohto problému by bolo osadenie dopravnej značky, obmedzujúcej vjazd nákladných vozidiel 

nie podľa dĺžky, ale podľa tonáže, pričom toto riešenie by mohlo mať za následok to, že by 

nastal následne pohyb nákladných áut po vedľajších uliciach. Problém s tranzitujúcimi autami 

v tejto zóne je však možné predovšetkým vyriešiť preložkou cesty II/502 do polohy 

predlženia ulice Na pántoch. V diskusii vystúpili Mgr. Dobšovič, Ing. Pajdlhauser, Doc. Ing. 

Tiňo, PhD., Doc. Ing. arch. Andráš, PhD..  
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Stanovisko komisie č.  05/03/21:   
 

Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča starostovi MČ 

preveriť neúnosnú dopravnú situáciu na Trávnej ulici. 
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b) na základe podnetu od občanov požiadal pred konaním komisie  p. poslanec Vrba zaradiť 

bod programu „Doplnenie dopravného značenia na Dopravnej, Rušňovej a Koľajnej ulici", 

ktorý spracoval v troch písomných materiáloch. Na všetkých troch cestách chýba dopravné 

značenie, pričom ide aj o miesta na ktorých sa nachádzajú rodinné a bytové domy, 

vnútrobloky bytových domov s technickou infraštruktúrou a občianskou vybavenosťou 

(kontajnerové stojiská, parčíky, chodníky...), prevádzky a areály podnikateľských subjektov, 

záhrady, t.j. na jednom mieste je pohyb osobných a nákladných vozidiel, cyklistov a chodcov. 

Členovia komisie boli zo strany pracovníka referátu dopravy Miestneho úradu MČ Bratislava-

Rača informovaní, že na Dopravnej ulici a Rušňovej ulici má byť osadená dopravná značka 

Zóna 20 a podnet na osadenie dopravnej značky Zákaz vjazdu nákladným vozidlám bol 

posunutý na magistrát hl. mesta, nakoľko je dopravné značenie v tejto časti Koľajnej ulici 

v kompetencii Magistrátu.  

 

 

c) pred konaním komisie požiadal poslanec Hammer zaradiť bod programu „Návrh na prijatie 

zámeru nakladania s majetkom, pozemkov registra C KN parc. č. 19046/2, 3, 6, v k.ú. Rača“. 

Členovia komisie boli informovaní, že sa na MÚ rieši návrh na využitie týchto pozemkov, 

ktoré bude predložený na nasledujúcej komisii.  

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie k bodu 9a  –  Dopravná situácia na Trávnej ulici a návrh riešenia. 

Bod programu: 9a Prítomní:     9 Za:         9 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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7. Informácia o ponuke na zastrešenie amfiteátra. 

 

Informáciu o ponuke na zastrešenie amfiteátra v Knižkovej doline prezentoval  vicestarosta 

MČ Ing. Pajdlhauser. V diskusii vystúpili PhDr. Polakovič, Doc. Ing. Tiňo, PhD., Doc. 

Ing. arch. Andráš, PhD., Mgr. Dobšovič.  

 
 

Komisia berie predloženú prezentáciu na vedomie. 

 

 

Záver 

Predseda komisie ukončil rokovanie komisie o 20:10 hod.  

 

 

 

 
 

Doc. Ing. arch. Milan Andráš, PhD. 

  predseda komisie životného prostredia, 

       výstavby, územného plánu a dopravy 

 

 

Zapísal: Mgr. Karol Janík 


